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Närvarande:  

Ann-Katrin Åslund, SDN 

Markku Sirviö, SDN 

Maria Häggblom, Cathrine 

Önnestam, Gabriel Marawgeh, Ante 

Hemphälä, Eva Brömster och Linda 

Wikman, SDF  

Ivan Erixon och Lena Yng, Näpo 

Södra Järva 

Lars Carlsson, FB 

Gülüzar Görgülü, SvB 

Lennart Levander, Fastighetsägare 

i Järva  

Robin Gustafsson, Boultbee/EFM 

Representant för Fabege och 

Stjärnforsen 

Gäst: Eva-Britt ”Evis” Leander, 

Samtidigt Först 

 

Förhindrade att närvara: 

Abdo Goriya, SDN  

Tommy Elofsson, Spånga 

Företagarförening 

Michael Derk, Fabege  

Tensta Företagarförening 

Busslink 

Lunda Företagarförening 

Åklagarmyndigheten 

 

Nästa möte är inbokat till 4/4 2008 kl. 9-11 på Tenstagången 55, Nämndrummet, nb.  

 

1. Ordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet.  

2. Dagordningen fastställdes.  

3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund andre justerare, Ante 

Hemphälä. 

4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

5. En tidigare diskuterad skrivelse om fyrverkerier delades ut under mötet. Förslag som antogs av 

rådet var att skrivelsen ska skickas till lokaltidningen samt att ordförande i rådet gör en skrivelse i 

kommunstyrelsen i denna fråga. Eventuella synpunkter på innehållet i skrivelsen mailas inom kort 

till Linda Wikman.  

6. Trafikveckan detta år kommer att äga rum vecka 16. Fokus kommer främst att ligga på barn och 

ungdom via skolorna i stadsdelen. I samband med denna vecka kommer information att spridas till 

allmänheten via hemsidan och informationsrutan i lokaltidningen. Ett brev kommer att tas fram som 

riktar sig till föräldrarna angående Trafikveckan och dess innehåll. Föräldrar kommer även att 

bjudas in till aktiviteter via skolorna för att delta som en extra vuxenresurs. Som det ser ut just nu 

är de kommunala skolorna intresserade och deltar men inga friskolor har hittills anmält intresse.  

I samband med Trafikveckan kommer även mopedinventering att genomföras. Den arrangeras av 

bostadsbolag/fastighetsägare tillsammans med närpolisen. Affischen som togs fram till förra årets 

Trafikvecka rörande mopeder och lagstiftning kommer att uppdateras och spridas i samband med 

årets Trafikvecka. 
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7. Samtidigt Först heter ett samverkansprojekt i stadsdelen mellan skola, fritid, polis och 

socialtjänsten. Projektet finansieras via Myndigheten för Skolutveckling. Projektledaren Evis Leander 

presenterade kort hur långt man kommit hittills och hur planerna ser ut för projektet framöver. 

Fokus i detta projekt kommer att ligga på de som arbetar med barn och ungdom och hur 

samverkan dem emellan fungerar. Det finns ett behov att få igång ett bra samarbete på såväl kort 

som lång sikt och att överkomma olika organisatoriska hinder. Styrgrupp har tillsatts och ett 

avstampsmöte hölls med olika enhetschefer den 19 december.  

Det finns i budgeten för detta projekt bland annat medel avsatta för kompetensutveckling. 

Projektet beräknas vara avslutat i juni 2009. 

8. En skriftlig avrapportering har sammanställts av Linda Wikman av det senaste årets förebyggande 

arbetet under lokala BRÅ . Innehållet presenterades kort samt att den närmsta framtidens 

planerade aktiviteter redovisades. Sammanställningen bifogas protokollet. 

Rådet tackade i samband med detta Linda för den tid som varit och förvaltningen meddelade att 

man söker en efterträdare. 

9. En broschyr om förebyggande information kring bostadsinbrott har tagits fram av en arbetsgrupp 

bestående av representanter från bland annat närpolisen, stadsdelsförvaltningen och SvB. Den har 

tryckts upp och bekostats av Samverkan mot brott. Tanken med broschyren är att den ska vara 

enkel att läsa, förstå och att den ska förmedlas på olika sätt, bland annat via polisens Volontärer. 

Bostadsbolag/fastighetsägare som är intresserade av att använda materialet kan själva få trycka 

broschyren och lägga in sin logga jämte polisens.  

10. Övrigt: 

 Lena Yng informerade om att det den senaste månaden vid fyra tillfällen inträffat våldsamma rån 

i hem i närpolisområdet. Rånarna är maskerade och det finns dåliga signalementsuppgifter. 

Polisen är tacksamma för alla tips som kan fås kring detta. I de fall det varit barn som drabbats 

som brottsoffer är skola och socialtjänst mycket angelägna om att få vetskap om detta så att 

man kan sätta in resurser för att stötta dessa barn och familjer, vilket också har skett i dessa 

aktuella fall. 

 Information har framkommit om att ett livsmedelsföretag i Tensta centrum har haft problem 

med organiserade stölder/rån. Ungdomar har dykt upp i gäng, stulit varor och hotat 

personalen. Stadsdelsförvaltningen kommer att sammankalla berörda parter inom kort för att 

gemensamt finna en lösning på problemet. 

Boultbee/EFM meddelade att man tagit bort alla lösa ställningar och föremål i gångarna för att 

bland annat få bättre översikt och öka framkomlighet. Bland annat räknar man med att problem 

med drogförsäljning kommer att minska inomhus då sikten blir bättre. 

 En fråga ställdes kring Tensta Marknad. Marknaden kommer att äga rum meddelades det men 

datum och utformande är inte klart. 

11. Mötet avslutades och Linda Wikman tackades av och lyckönskades av lokala BRÅ. Nästa möte är 

inbokat till den 4/4 2008 kl. 9-11 på Tenstagången 55, Nämndrummet, nb. Vårens tider för 

möten är; 

4/4 kl.9-11, Nämnrummet, Tenstagången 55, nb. 

23/5 kl.9-11, Nämnrummet, Tenstagången 55, nb. 

 

 

 

 

Linda Wikman  Ann-Katrin Åslund  Ante Hemphälä 

Sekreterare  Ordförande och Andre justerare 

  förste justerare 

 


